



Capital Decrease

Kindly note that we have executed a Capital Decrease action for the below mentioned company in the electronic clearing system on 21/8/2019 for the book closing of 19/8/2019:

- International Financial Advisor K.S.C.C

The reduction was executed on settled position on IN level and reflected to the investors accounts with positions after the round down, differences of allocation (if any) was added to investors CDS account .

Outstanding trades for 20 & 21/8/2019 was adjusted by the capital reduction round down to the nearest whole number.

There is no shortage or excess quantities after adjustment of outstanding trades and trade settlement.



تخفيض رأس المال

يرجى الإحاطة علماً بأنه قد تم تفعيل قرار تخفيض رأس المال الشركة المذكورة أدناه في نظام المقاصة الالكترونية بتاريخ 2019/8/21، وذلك لتاريخ إغلاق: 19/8/2019

- شركة الإستشارات المالية الدولية القابضة - ش م ك ع

تم تفعيل قرار التخفيض على إجمالي أسهم الشركة المملوكة والمسجلة تحت رقم المستثمر، وتم عكس التخفيض على حسابات المستثمرين والتي تتوفر فيها أرصدة بعد التقريب. فروقات التخصيص (إن وجدت) تم إضافتها لحساب المستثمر لدى المقاصة.

كما تم أيضا تفعيل القرار على صفقات تاريخ 20 و 2019/8/21 العالقة وتقريبها وصولا إلى أقرب عدد صحيح.

وعليه، فإنه لا يوجد نقص أو كميات زائدة بعد تعديل الصفقات المعلقة والتي تم تسويتها.

Total issued securities before the reduction	720,000,000	إجمالي عدد الأسهم قبل التخفيض
Total issued securities after the reduction	266,732,550	إجمالي عدد الأسهم بعد التخفيض

Best regards,
Maryam Mohd Fekri
Executive Vice President – Chief Operation
Officer (COO)
Head of Clearing, Settlement and
Depository Division

مع تحيات
مريم محمد فكري
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع التقاص والتسوية والإيداع